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Woclawek, 11 maia 2016r.

Pani
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Woclawek

odpowiadajqc na interpelacjg w sprawie budowy o$wietlenia na osiedlu Rybnica upzejmie

informujg, 2e obecnie na terenie miasta Wloclawek przygotowywana iest inwestycia obejmul4ca swym

zakresem 5 ulic na Kflrych powstanE nowe punkty o$wietleniowe tj. ulica Botaniczna, Pigkna,

Bojakowskiego, Skrajna i Gniazdowskiego. JednoczeSnie zaznaczam,2e we Wloclawku nadalwystqpulq

obszary zurbanizowane i gqsto zaludnione, kt6re sq nieo6wietlone, dlatego priorytetem w naibli2szych

latach bqdzie wybudowanie na nich lamp.

Niemniej lednak bgdg mial na uwadze dobudowg lamp na nieoSwietlonych odcinkach osiedla

Rybnica.

Pzewodniczqcy Rady Miasta

Pani Magdalena Korpolak - Komorowska Zastqpca Prezydenta Miasta ds. roaroju i inwestycji
2.
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